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REFERAT SOKNERÅDSMØTE 
 GLOPPEN SOKN  

Onsdag 19. april 2023   
 

Innleiing: Hege Støylen Alme      

Til stades: Berit Åsebø Hauge, Bjørn Aurlien, Eivind Nilsen, Arne Høyland, Hege Alme, Oddhild 

Almenning Voll, Oddvar Bjørlo, Gunnhild Aabrekk og Åslaug Haugset (ref.)             

 

REFERATSAKER    

Sak  17/23   Godkjenning av innkalling. Saker til Eventuelt. 

Sak  18/23   Godkjenning av protokoll frå dei to siste møta. 

Vedtak: Soknerådet godkjenner innkalling og protokoll frå førre møte. 

 

VEDTAKSSAKER 

Sak  19/23 Evaluering av påska 

Generell kommentar: Vi hadde ikkje ordinert soknerådsmøte i forkant av påska pga prostebesøk i 

mars. For ettertida bør det vere soknerådsmøte i forkant av påska. Det er mange små og store ting 

som skal vere på plass og det er lettare å få til ei betre arbeidsfordeling i soknerådet. 

Konsekvens av vedtak: Når soknerådet har gjort vedtak om å ha eitt arrangement er soknerådet og 

ansvarleg for den praktiske gjennomføringa. 

DAG KVA EVALUERING Soknerådet sine 
kommentarer 

Palmesøndag Gudsteneste i Sandane 
kyrkje kl.11.00 med 
utdeling av bok til 6-
åringane. Kyrkjekaffi/saft 
med grilling av pølser i 
kyrkjehagen.  
 
_____________________ 
Gudsteneste på 
Hestenesøyra 

Kirsti Bjotveit og Berit, 
Oddvar melde seg etter 
gudstenesta. Etter 
årshjulet skal det vere 3 
frå soknerådet. Det 
treng vi å vere! 
137 deltok 
___________________ 
 
Flott GT, 35 deltok 

Vi skulle vore tre frå 
soknerådet, det må vi 
vere neste år. Vellykka 
arrangement, kjekt, fint 
veir.  
 
 
____________________ 
Legendarisk kyrkjekaffi, 
tradisjonen tru. 
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Skjærtorsdag Gudsteneste i Gimmestad 
kyrkje kl.19.00. Starta 
med kveldsmat. Flott 
dekka bord i midtgangen, 
rundstykke og pålegg. 
Påskemåltid ved Sigurd 
Vengen. 
Ingebjørg Fure Isane 
heldt preike. 
Fin gudsteneste, 
tankevekkande og sterk 
avslutning. 
 
Arbeidsliste som vedlegg. 

47 deltok. 
Deltakarane vart 
overraska over flott 
opplegg, mange gode 
tilbakemeldingar. 
Fint å få lære om og få 
smaksprøver av det 
jødiske påskemåltidet. 
Trangt i midtgangen i 
Gimmestad kyrkje. Ein 
annan stad neste år? 

Er midtgangen i G. kyrkje 
eit eigna lokale? 
Opplevinga vart meir 
spesiell når måltidet var i 
midtgangen i ei 
tradisjonell kyrkje, enn i 
eit anna lokale. Om det 
kjem fleire neste år, vil 
det ikkje bli plass til alle i 
midtgangen. Om dette 
skal flyttast må ei anna 
GT/påskearrangement 
leggast til Gimmestad. 
Stor honnør til dei som 
arrangerte dette! Om 
arbeidsmenga blir for 
stor, kan det gjerast litt 
enklare. Det trengs fleire 
frå soknerådet neste år. 

    
 

Langfredag Pasjonsgudsteneste i 
Vereide kyrkje kl.19.00 
Deltakarar frå Vereide 
kyrkjekor deltok med 
Vokalise. 

58 deltok Det går an å dramatisere 
lidingshistoria 

Påskeafta Påskenattsmesse i 
Gimmestad kyrkje 
kl.23.15.  

29 deltok Vart ikkje bålpanne ute 
grunna branntryggleik. 

1.Påskedag Høgtidsgudsteneste i 
Vereide kyrkje kl.11.00. 
Blomeprosesjon. Håvard 
Nordvik trompet. 
Vereide kyrkjekor. 
Påskeplask for 
konfirmantar med fleire. 

376 deltok 
Fullsett kyrkje. Mange 
gode tilbakemeldingar. 
Berit frå soknerådet, 
deltok og i koret. Vi var 
for lite folk. Soknerådet 
må stille med 2-3 
personar i tillegg til 
medliturgane. 
 

Soknerådet må stille med 
2-3 personar for å 
organisere 
blomeprosisjonen, og ta i 
mot ungane når dei skal 
legge frå seg blomar. 
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Sak  20/23  Benkeputer i Gimmestad kyrkje 

Vurdere tilbod. Tilbodet er vedlagt som sakspapir 

Vedtak: Soknerådet ønsker å bruke av gåvemidlane til benkeputer til Gimmestad kyrkje, og ber  

kyrkjevergen hente inn innspel på dette frå tilsette. 

 

Sak  21/23 Dugnad på kyrkjegardane 

Vi skal også dette året delta i dugnadane på kyrkjegardane etter den avtala som vart gjort med 

kyrkjeverjen i 2021. Den ansvarlege frå soknerådet må avtale med Olav Bjørn og Audun kva som skal 

gjerast, og finne datoar. Det kan godt vere kjeks, saft og kaffi for å gjere det litt sosialt. 

Kven kan delta?  Vereide?  Gimmestad?  Bukta? Dette må vi ta opp når vi veit datoane.  

Vedtak: Oddvar blir ansvarleg frå soknerådet. 

 

Sak  22/23  Kyrkja på Pride 

Åslaug har sendt denne saka til soknerådet: 

«Vi treng å synliggjere at kyrkja, også i Gloppen, heier på kjærleiken mellom likekjønna. Dette er 

viktig for at kyrkja i Gloppen skal ha truverd og tillit blant dei mange medlemmane som stiller seg bak 

fleirtalet i kyrkja på landsplan når det gjeld dette. Det er også viktig for at barn og unge skal sjå at 

alle er velkomne i kyrkja, utan atterhald. 

 

Soknerådet bør derfor undersøke om det skal vere eit Pridearrangement i Gloppen som vi kan støtte 

opp om, til dømes med å vere med å arrangere og reklamere for, samt vere til stades under banneret 

Kyrkja på Pride, som bispedømet no har kjøpt inn til bruk i sokna.» 

 

Viser til vedtak frå sist vi handsama saka:  
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Sak 61/22 Evt. deltaking i Pride. 

Mari prost kjem til å ta kontakt angåande ei regnbogemesse som kan vere felles for Nordfjord. 

Vedtak: Vi avventar initiativ frå prosten. 

Kalender for Pride-arrangement viser at det skal vere Pride i Ørsta/Volda i mai og Ålesund 

månadsskiftet august september. 

 

Vedtak: 

Soknerådet vil ha ei avstemming om dette på neste soknerådsmøtet. Det skal vere ei skriftleg, 

anonym avstemming om vi skal delta på eit lokalt pridearrangement på Sandane i år eller ikkje. Så får 

dei som er komfortable med det vere dei som deltar. Om vi skal delta, må vi også invitere andre 

kyrkjemedlemmer og promotere dette. 

 

Sak  24/23  Barnekor 

Dorothee har ynskje om å starte barnekor i Gloppen. Vedlagt føl eit skriv frå Dorothee. 

Vurderingar i møtet: Soknerådet sett pris på at kantoren har eit stort engasjement for barn i 

kyrkjemusikken, og er positive om ho har tid og krefter til å starte det opp. Kanskje kunne ein prøve 

ut prosjektkor, eller eit samarbeid med kulturskulen. Eit klassisk barnekor må ikkje vere for same 

aldersgruppe som barnegospel. Eit nytt kor må heller ikkje konkurrere med Soul children. Eit klassisk 

kor vil ha eit anna uttrykk enn Soul children.  

 

Sak  25/23  Ofring.  
Arne kome med eit forslag om at ein på vanlege gudstenester tek inn kontantar – ved utgang bak i 
kyrkja. Forslaget bygger blant anna på tilbakemelding frå fleire kyrkjegjengarar.  No på 1. påskedag 
fungerte det med ofring rundt alteret, men på vanlege gudstenester fungerer det dårleg.  
 
Vedtak: Soknerådet ønsker å legge til rette for bevegelse i kyrkjerommet på anna måtar enn å gå 
kring alteret. Vi skal ha ei «tydeleg vippse-stund» og invitere til å tenne lys i lysgloben under «vippse-
stunda». Vi kan halde på å gå kring alteret på høgtidsdagar.  
 

  
Sak  26/23 Gudsteneste på Heradsplassen 

Arrangør av Sandanedagane har ytra ynskje om å flytte gudstenesta til kl.12.00 på Sandanedagane. 

Vedtak: Soknerådet er positive til å flytte gudstenesta, men ønsker då at starten på veteranbilløpet 

også blir flytta, sånn at det ikkje blir to arrangement samtidig. 

 

Sak 27/23 

 

16.mai-komité for rusfritt arrangement: Oddhild Almenning Voll er representant for kyrkja. Vi må ha 

ein til frå soknerådet som kan vere med på arrangementet 16. mai kl. 19 til 1. Vi delar vakta i to: 

Vidar kl. 19-21 

Hege kl. 21-01  
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ORIENTERINGSSAKER 

Sak  28/23  Økonomisk oversikt for ombygging i Sandane kyrkje 

Audun:  

• Har bestilt teleslyngeanlegg i går og lydanlegg i dag. 

• Glassikring skal gje pris på motoriserte rullegardiner på vindauga mot sør og dei store mot 
atrium. Dei skal også finne ei løysing på fargen på dører og vinduer.  

 
Arne orienterer. Sjå vedlagde sakspapir. 
 
Sak  29/23 Andre orienteringar 

• Konfirmantleir: 
Skileir 
Smørhamn  
Skongenes 

• 100 års jubileum Nordfjord Folkehøgskule siste helg i oktober. 

• Samarbeidsprosjekt med KFUK/KFUM. (Orientering om dette tar vi igjen) 

• Soknerådsval Berit 

• Spørsmål frå Diakonen om nokre frå soknerådet saman med nokre i administrasjonen blir 
med og stiller bedriftslag i Breimstafetten 7.mai.  

 
 

EVENTUELT 
 
Opprydding i Vereide Kyrkje, Audun Mundal har sendt e-post med nokre spørsmål. 
Her er svara frå soknerådet:  

- Benkane blir brukt 1-2 gongar i året. Dei kan settast på loftet over sakrestiet, men det er fint 
om dei blir sett opp etter konfirmasjonane.  

- Lydutstyret kan setjast på sakrestiet. Sofaen kan stå, men møtebordet bør erstattast av eit 
stellebord.  

- Stolane kan avhendast. Vi treng stolar som konfirmantane kan sitje på i midtgangen under 
konfirmasjonsGT. Vi bør kjøpe 20 svarte klappstolar til heller enn å ta vare på 20 av 
røyrstolane. 

- Serguei kan utfordrast til å snekre skap.  
 
Det er ein feil i gudstenestelista. Jonsokdag gudsteneste utgår. 
 
 
Neste ordinære soknerådsmøte er 10. mai 2023 

Frist for innsending av saker til dette møtet er: 1. mai 2023 

 

Referent 

Åslaug Haugset 


